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Dotyczy:

Zakupu równiarki na potrzeby równania i żwirowania dróg w Gmina i Miasto
Serock.

Równanie dróg gminnych to proces utrzymanla i zarządzania drogami, które
są w gestii gminy. W Gminie Serock drogi są jednynn z elementów infrastruktury
transportowej, a ich odpowiednie zarządzanie jest kluczowe dla rozwo.lu

loka l nych społeczności.

Na równanie dróg w roku 2023 zostało wydane 723,077,0O zł, a w roku 2024
Urząd wydał 769,0I9,99 zł . Natomiast na rok 2025 zostały zaplanowane środki
finansowe w wysokości 6OB,6t9,t8 zł.

Przez tylko dwa lata zostato wydane I,492,096,99 zl na równanie dróg, których

stan pozostawia wiele do życzenia.

Proszę o odpowiedzi na pytania:

Czy Fan Burmistrz lub kierownik KZB pochylił się nad tematem zakupu równiarki
na potrzeby równania dróg gminnych aby korzystać z tego sprzętu jak trzeba
i kiedy trzeba?



Proszę o podanie kalkulacji kosztów gdyby Gmina poczyniła zakup równiarki
na potrzeby równania dróg na terenie Gminy i Miasta Serock.

lle ki!ometrów dróg w 2O23 r., a ile w 2024 r. zostało zgłoszonych do równania
i z jaką częstot!iwością były wykonywane zlecone prace?

Czy to prawda, że właściciel wynajmowanej równiarki wyjeżdża nawet
w deszczowe dni -, które są nieodpowiednie do wykonywania takich prac
ponieważ tak ma zap|anowane w swoim grafiku?


